
PROTOKÓŁ Nr XXI/2020

z przebiegu XXI sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 21 kwietnia 2020 r.

od godziny 1200 do 1315 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska,

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Alina Chełkowska – Radca Prawny,

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Kamila Bąk – Kierownik biura ds. OZKSP,

Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki, 

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji.

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej. 

      6.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2020 r.;

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na

lata 2020-2030;

3) przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wyrzysk w 2020 roku;

4) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  warunków  i  trybu  finansowania  zadania

własnego w zakresie rozwoju sportu na terenie Gminy Wyrzysk;

5) przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

wsi Kościerzyn Wielki;
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6) przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

wsi Falmierowo;

7) przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

wsi Młotkówko;

8) przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

obszaru Anusin – Kosztowo – Stefanowo - Polanowo;

9) przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

wsi Rzęszkowo;

10) przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

obszaru Kosztowo – Południe;

11) przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

obszaru Kosztowo – Północ.

 7.  Sprawozdanie  Kierownika  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Wyrzysku

z działalności ośrodka za 2019 rok oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej.

8.  Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  rodzinie

oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2017-2020 za 2019 rok.

9.  Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 rok.

10.Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  współpracy  Gminy  Wyrzysk  z  organizacjami

pozarządowymi,  kościelnymi  osobami  prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz

stowarzyszeniami  jednostek  samorządu  terytorialnego  działającymi  na  obszarze  Gminy

Wyrzysk w sferze zadań publicznych za rok 2019. 

11.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

    12. Wolne głosy.

    13. Zakończenie obrad.

   

Przebieg obrad:

Ad. 1 Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku –  Roman

Łuka.  Przewodniczący  Rady  bardzo  serdecznie  przywitał  zaproszonych  gości.  Kontynuując

Przewodniczący powiedział, że dzisiejsze obrady przebiegają w niespotykanej dotychczas scenerii,

a jest to spowodowane pandemią koronawirusa. Przewodniczący poprosił zebranych na sali oraz

wszystkich mieszkańców Gminy Wyrzysk, aby sumiennie przestrzegali zaleceń wydawanych przez
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Światową Organizację Zdrowia, a przede wszystkim wewnętrznych zaleceń rządowych, gdyż jak

mówią  eksperci  jest  to  na  dzień  dzisiejszy  jedyna  droga,  która  może  zminimalizować

rozprzestrzenianie  się  koronawirusa.  Jednocześnie  Pan  R.  Łuka  życzył  wszystkim  zdrowia,

wytrwałości  i  nadziei.  Kończąc  Przewodniczący  poprosił  wszystkich  obecnych  o  powstanie

i  podziękowanie  brawami  wszystkim  medykom,  którzy  heroicznie  walczą  na  pierwszej  linii

z zagrożeniami, które istnieją. 

Oklaski.

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło

15 radnych, tj. 100 % ustawowego składu organu. Przewodniczący zaznaczył, że wyjątkowo w dniu

dzisiejszym nie będzie czynny telewizor, który wskazywał wyniki głosowań. 

Ad. 3 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił poszczególne punkty porządku obrad, a następnie zapytał, czy do

przesłanego porządku obrad są uwagi, bądź propozycje zmian?

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska poprosiła  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad

w pkt. 6 jako ppkt. 3 projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od

nieruchomości  wskazanym  grupom  przedsiębiorców,  których  płynność  finansowa  uległa

pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem  negatywnych  konsekwencji  ekonomicznych  z  powodu

COVID-19. 

W związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  w  sprawie  rozszerzenia

porządku obrad. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Kontynuując Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obraz wraz

z autopoprawką.  

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny jest do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem możliwość  zapoznania  się  z  jego  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia

protokołu z XX sesji, która odbyła się 28 lutego 2020 r. .

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej. 

Dyskusji nie podjęto. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi zał. nr 2 do protokołu.

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2020 r.;
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Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  dniu  wczorajszym odbyło  się  wspólne  posiedzenie

wszystkich  komisji  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku,  na  którym bardzo  szeroko  były  analizowane

poszczególne  projekty  uchwał,  jak  również  sprawozdania,  które  zostały  złożone  i  wszystkie

wątpliwości  jakie  były  stawiane  przez  poszczególnych  radnych  zostały  wyjaśnione  w  dniu

wczorajszym. 

Kontynuując  Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 14 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXI/192/2020, która stanowi

załącznik nr 4 do protokołu.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata

2020-2030;

Teresa  Mikołajczak  –  Skarbnik  Gminy  Wyrzysk poprosiła  o  wprowadzenie  autopoprawki

w projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2020-

2030  w  zał.  nr  1,  gdzie  wkradł  się  błąd  w  pozycji  2.1.1.  w  2020  r.  podana  była  kwota

25 336 428,16 zł, a winno być 25 371 428,16 zł.

Wobec powyższego Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawki. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

Kontynuując  Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad

poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały wraz z zaproponowaną i przegłosowaną autopoprawką.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 14 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXI/193/2020, która stanowi

załącznik nr 5 do protokołu.

3)  przedłużenia  terminów  płatności  rat  podatku  od  nieruchomości  wskazanym  grupom

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19;

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk poprosiła o wprowadzenie autopoprawki w związku

z tym, że podstawa prawna jaką jest  rozporządzenie Rady Ministrów zmieniło się  19 kwietnia
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2020 r. Zmieniona została podstawa prawna i do art. 15q dodano ust. 1. Kończąc Pani Skarbnik

wskazała, iż materiały zostały przesłane radnym i umieszczone w programie esesja. 

Wobec powyższego Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawki. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

Kontynuując  Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad

poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały wraz z zaproponowaną i przegłosowaną autopoprawką.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XX/194/2020, która stanowi

załącznik nr 6 do protokołu.

4)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  warunków  i  trybu  finansowania  zadania

własnego w zakresie rozwoju sportu na terenie Gminy Wyrzysk
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Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXI/195/2020, która stanowi

załącznik nr 7 do protokołu.

5) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności

zwierząt na terenie Gminy Wyrzysk w 2020 roku;

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

 Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.
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W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXI/196/2020, która stanowi

załącznik nr 8 do protokołu.

6) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi

Kościerzyn Wielki;

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  wyjaśniła,  iż  ustawa  z  20  maja  2016  r.  o

inwestycjach w zakresie elektrowni wiatrowych od 16 lipca 2019 r. wprowadziła zakaz zabudowy

budynkami mieszkalnymi albo budynkami o funkcji mieszkalnej, w skład której wchodzi funkcja

mieszkaniowa  wszystkich  terenów  w  odległości  równej  lub  większej  od  dziesięciokrotności

wysokości elektrowni wiatrowej mierzonej od poziomu gruntu do najwyższego punktu budowli,

wliczając  elementy  techniczne.  W związku  z  tym jest  zakaz  wydawania  decyzji  o  warunkach

zabudowy i obejmuje on zarówno nieistniejące elektrownie wiatrowe jak i elektrownie istniejące

wyłącznie w pozwoleniu na budowę i planie miejscowym. By zabezpieczyć interesy mieszkańców

przed  negatywnymi  skutkami  ustawy  anty  wiatrakowej  zamierzają  skorzystać  z  przepisów

przejściowych,  które  umożliwiają  uchwalenie  planów  miejscowych  przewidujących  lokalizację

budynku  mieszkalnego  albo  budynku  o  funkcji  mieszkalnej,  w  skład  której  wchodzi  funkcja

mieszkaniowa na podstawie przepisów dotychczasowych,  a  więc bez zachowania odległości  od

wiatraka,  o  której  mówi  ustawa.  Aby  umożliwić  mieszkańcom  gminy  realizację  zabudowy

mieszkaniowej zasadne jest podjęcie takich uchwał. 8 elektrowni wiatrowych w gminie Wyrzysk

ma pozwolenie na budowę. W lipcu 2019 r. trzy firmy wiatrakowe pobrały już dzienniki budów.

Więc wszystko wskazuje na to, że będą budowali swoje obiekty i aby mieszkańcy mogli w obrębie

tych obiektów realizować swoje zamierzenia inwestycyjne związane z  przebudową lub budową

mieszkań i domów podjęcie tychże uchwał jest zasadne. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 
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Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXI/197/2020, która stanowi

załącznik nr 9 do protokołu.

7) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi

Falmierowo;

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XX/198/2020, która stanowi

załącznik nr 10 do protokołu.

8) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi

Młotkówko;

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały 
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXI/199/2020, która stanowi

załącznik nr 11 do protokołu.

9)  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

obszaru Anusin – Kosztowo – Stefanowo – Polanowo;

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXI/200/2020, która stanowi

załącznik nr 12 do protokołu.

10) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi

Rzęszkowo;
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Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXI/201/2020, która stanowi

załącznik nr 13 do protokołu.

11)  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

obszaru Kosztowo – Południe;

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.
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W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXI/202/2020, która stanowi

załącznik nr 14 do protokołu.

12)  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

obszaru Kosztowo – Północ.

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Radny Piotr Radwański zapytał, dlaczego wsi Kosztowo dotyczą dwa projekty uchwał?

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  odpowiedziała,  że  Kosztowo  jest  dużą

miejscowością. Ponadto szybciej przygotowany zostanie plan miejscowego zagospodarowania, gdy

miejscowość zostanie podzielona na dwie części. Przygotowanie planu jest bardzo długą procedurą.

Do 16 lipca 2022 r.  trzeba uchwalić  plany, a  podział  dużych obszarów na mniejsze spowoduje

szybsze  ich  przygotowanie,  gdyż  pewnie  zgłoszą  się  dwa  podmioty  na  realizację  tegoż

przedsięwzięcia. Kończąc Pani Burmistrz wskazała, że czasu jest mało, a procedura jest długa. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie nawiązania dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania

nad przyjęciem przedmiotowej uchwały 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXI/203/2020, która stanowi

załącznik nr 15 do protokołu.

Ad.  7 Sprawozdanie  Kierownika  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej

w Wyrzysku z działalności ośrodka za 2019 rok oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej.

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  
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Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. sprawozdania omawianego na posiedzeniu, które

odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada przyjęła sprawozdanie, które stanowi załącznik

nr 16 do protokołu.

Ad. 8 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie

oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2017-2020 za 2019 rok.

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. sprawozdania omawianego na posiedzeniu, które

odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada przyjęła sprawozdanie, które stanowi załącznik

nr 17 do protokołu.
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Ad.  9  Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 rok.

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. sprawozdania omawianego na posiedzeniu, które

odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada przyjęła sprawozdanie, które stanowi załącznik

nr 18 do protokołu.

Ad.  10  Sprawozdanie  z  realizacji  Programu współpracy  Gminy Wyrzysk z  organizacjami

pozarządowymi,  kościelnymi  osobami  prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz

stowarzyszeniami  jednostek  samorządu  terytorialnego  działającymi  na  obszarze  Gminy

Wyrzysk w sferze zadań publicznych za rok 2019. 

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. sprawozdania omawianego na posiedzeniu, które

odbyło się 20 kwietnia 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)
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Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada przyjęła sprawozdanie, które stanowi załącznik

nr 19 do protokołu.

Ad.  11.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Radny Leszek Malczewski poinformował, iż w okresie międzysesyjnym pozyskał 5 laptopów dla

Szkoły Podstawowej w Falmierowie, które w dniu dzisiejszym zostały przekazane dyrektorowi. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż radni Rady Miejskiej wykazali się obywatelską postawą i

wspomogli w zakresie sprzętu ochrony osobistej strażaków i ratowników medycznych z Wyrzyska

oraz  mieszkanki  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Falmierowie.  Kontynuując  Przewodniczący

powiedział,  że  w  połowie  marca  na  interwencję  mieszkanki  osiedla  Leśnego  zgłosił  Pani

Komendant zagrożenie,  które występowało w okolicy boiska piłkarskiego, gdzie został zerwany

kabel  energetyczny.  Mieszkanka,  która  to  zauważyła  pilnowała  do  chwili  przybycia  Pani

Komendant, która wykazała się oddaniem i profesjonalizmem. Po niedługim czasie pojawiły się

służby energetyczne, które zagrożenie usunęły. 

Ad. 12. Wolne głosy.

Zabierając  głos  Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska  podziękowała wszystkim,  którzy

włączali się aktywnie w działania zapobiegania epidemii COVID-19, zarówno pomocy służbom

mundurowym  jak  również  mieszkańcom  gminy.  Następnie  Pani  Burmistrz  podziękowała

mieszkańcom,  którzy  szyją  maseczki,  wspierają  w różny  sposób  służby  medyczne  oraz  służby

mundurowe, a także najuboższych mieszkańców gminy Wyrzysk. Kontynuując Pani B. Jagodzińska

podziękowała mieszkańcom Polanowa oraz Kościerzyna Wielkiego jak również seniorkom z klubu

miejskiego, którzy bardzo aktywnie włączyli się w szycie maseczek, które trafiły do podopiecznych

MGOPS-u.  Jeżeli  ktoś  jest  w  trudnej  sytuacji  może  zwrócić  się  do  Kierownika  MGOPS

w Wyrzysku, który takimi maseczkami dysponuje.  Następnie Pani Burmistrz poinformowała, że

była  w dniu  dzisiejszym na  otwarciu  po  kilku  tygodniach targowiska  miejskiego i  jest  bardzo

zadowolona  z  postawy  mieszkańców  oraz  osób  targujących.  Wszyscy  przestrzegają  obostrzeń,

ponieważ  mają  świadomość  zagrożenia  i  dostosowują  się  do  wszelkich  wymogów.  Jeśli  jest
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zrozumienie wszystkich w tak trudnej sytuacji można efektywnie współpracować. Pani Burmistrz

wskazała, że zbliżają się do święta 3 maja, które corocznie było obchodzone bardzo uroczyście.

Od  kilku  lat  po  ulicach  Wyrzyska  wędrowała  flaga  narodowa  niesiona  przez  mieszkańców  i

przedstawicieli różnych organizacji. W związku z sytuacją epidemiczną do końca lipca zawieszono

wszelkie imprezy kulturalne, uroczystości gminne i sportowe, natomiast aby uczcić święto majowe

wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej złożą wiązanki kwiatów pod pomnikami, które zawsze

czcili  tego  dnia  i  honorowali  zarówno w Wyrzysku jak  i  Osieku  nad Notecią  (planowane  jest

złożenie wiązanek kwiatów w Wyrzysku o godz. 9:00, a następnie przejazd do Osieka nad Notecią).

Jeżeli  radni  chcieliby  im  towarzyszyć  z  zachowaniem  wszystkich  środków  ostrożności  to

zapraszają,  niemniej jednak nie ogłaszają tego jako uroczystości zorganizowanych. Kontynuując

Pani Burmistrz poprosiła radnych i mieszkańców by uczcili tę uroczystość poprzez wywieszenie

flagi biało-czerwonej. Pokazując miłość ojczyzny, solidarność, gdyż walczą w tej chwili z wrogiem,

którego nie widzą, nie potrafią zidentyfikować i nie wiedzą gdzie jest, poprzez wywieszenie flag,

aby były one symbolem jedności i łączności. Za wszystkie dobre słowa i działania na rzecz innych,

także za zrozumienie działań w ograniczonym zakresie Urzędu bardzo dziękuje. Za każde dobre

słowo, bo to  jest  dla  Niej,  jej  służb i  pracowników bardzo istotne,  że wszyscy wiedzą,  że oni

czuwają, że są, choć nie zawsze mogą ze sobą rozmawiać w sposób bezpośredni. 

Przewodniczący Rady R. Łuka przyłączył się do podziękowań, które złożyła Pani Burmistrz. Dodał,

że uważa, iż działania, które są podejmowane w gminie następują w odpowiednich terminach i są

adekwatne do sytuacji jaka ma miejsce na terenie gminy. 

Radny  Stefan  Wełniak wskazał,  że  Pani  Kierownik  MGOPS  na  wczorajszym  posiedzeniu

wszystkich  Komisji  Rady  Miejskiej  poinformowała,  iż  na  terenie  gminy  53  osoby  są  objęte

kwarantanną,  a  4  osoby  wspomagane  są  przez  MGOPS.  W związku  z  tym,  że  na  początku

posiedzenia XXI sesji klaskali dla ludzi bezpośrednio medycznych narażających swoje życie, radny

podziękował również Pani Kierownik MGOPS za zaangażowanie i dobro. Kontynuując Pan Stefan

Wełniak  odniósł  się  do  informacji,  która  została  przedstawiona  na  posiedzeniu  20.04.2020  r.

dotycząca  zatrudnienia  w  Straży  Miejskiej  dodatkowego  strażnika.  Radny  zapytał  co  jest  tego

powodem, gdyż pamięta, że w zeszłej kadencji rozmawiali o likwidacji Straży Miejskiej, natomiast

ustalono,  że  musi  być  jeden  strażnik  ze  względu  na  pobieranie  pieniędzy  z  parkomatu

i zanoszeniem ich do banku. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska podziękowała  za  słowa  uznania  dla  pracy  Pani

Kierownik i pracowników MGOPS. Jest to dla nich bardzo cenne i budujące, bo praca z ludźmi jest

pracą bardzo trudną, a w tej chwili jest to praca, która również jest wykonywana z narażeniem

życia. Odnosząc się do drugiego tematu Pani Burmistrz wskazała,  że radni przyjmując uchwałę
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budżetową  na  rok  2020  mieli  informację,  że  również  w  sferze  wynagrodzeń  planowane  jest

przyjęcie  drugiego  strażnika  i  rozbudowanie  Straży  Miejskiej.  Podejmując  decyzję  i  prosząc

radnych w poprzedniej kadencji o likwidację oddziału uważała, że nie ma potrzeby utrzymywania

Straży Miejskiej w liczbie trzech osób, natomiast życie weryfikuje pewne tematy. Ustawodawcy

narzucają  nowe  zadania,  a  mogą  być  one  realizowane  tylko  przy  pomocy  ludzi.  Ustawa

o  utrzymaniu  czystości  i  porządku  w  gminach  narzuca  nowsze  i  większe  obowiązki.  Zmiana

Komendanta spowodowała bardzo aktywną działalność Pani Komendant na terenie gminy, która nie

tylko jest widoczna w wielu miejscach, bo słyszy, że ludzie są bardzo zadowoleni z jej pracy, ale

staje się potrzebna w innych miejscach. Już w 2019 roku zakładając do budżetu nowe stanowisko

była przekonana o tym, że należy zmienić system gospodarowania odpadami i przejąć te obowiązki.

Pani  Burmistrz  wskazała,  że wliczenie etatu strażnika do budżetu były pierwszymi działaniami

jakie podjęła by realizować inną politykę gospodarki odpadami, ponieważ aby dobrze realizować

gospodarkę  poprzez  gminę  trzeba  mieć  służby,  które  będą  pilnowały,  czy  w  sposób  należyty

realizowane  są  wszelkie  obowiązki.  Ponadto  coraz  częściej  pojawiają  się  problemy  związane

z dzikimi wysypiskami śmieci, z niepłatnościami mieszkańców, a służby mundurowe do tego są

powołane.  Kiedy  były  działania  poprzedniego  komendanta  i  Straży  związane  z  kontrolą

gospodarstw  było  ich  bardzo  mało  teraz  kontrole  są  przeprowadzane  na  bieżąco.  Mieszkańcy

z  różnych  należności  wywiązują  się  w  sposób  dobry.  Kończąc  Pani  B.  Jagodzińska  wskazała,

że podjęła decyzję zwiększenia o jeden etat w Straży Miejskiej, aby zwiększyć bezpieczeństwo,

porządek i ład w mieście, a służba pojedyncza nie spełnia zasad bezpieczeństwa.

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska odnosząc  się  do  zasadności  zatrudnienia

drugiego  strażnika  miejskiego  zauważył,  że  jadąc  przed  godz.  12:00  na  sesję  widział,  iż  Pani

Komendant  była  na interwencji  na ul.  22 Stycznia,  natomiast  drugi  w tym czasie  pełnił  swoje

obowiązki na targowisku. Jedna osoba nie dała by rady, aby wykonywać dwie czynności. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  dodała,  że  wszelkie  działania  weryfikuje  życie.

Czasami podejmuje się pewne decyzje, które ulegają zmianie bądź następuje ich doprecyzowanie,

aby było dobrze. 

Przewodniczący Rady R. Łuka powiedział,  że patrząc na to co dzieje się w Polsce i na świecie

tj.  epidemia,  spowoduje  zmianę ich  życie  ze względów higienicznych,  sanitarnych jak również

bezpieczeństwa. 

Ustosunkowując się do wypowiedzi Jacka Wiśniewskiego – Zastępcy Burmistrza Wyrzyska, radny

Stefan Wełniak wskazał, że jadąc na sesję widział Panią Komendant wraz ze strażnikiem, którzy

stali razem na ul. 22 Stycznia przy jednej z posesji. Następnie radny podziękował, gdyż wczoraj na

komisji  zwrócił  uwagę  na  zejście  ze  ścieżki  rowerowo-pieszej  w  Osieku  nad  Notecią
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na  ul.  Bohaterów.  Radny  podziękował,  gdyż  w  dniu  dzisiejszym prace  w  tym miejscu  są  już

wykonywane. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska wyraziła  zadowolenie  z  tak  szybko  podjętych

działań.

W związku z informacją przekazaną przez Panią Burmistrz, iż wszystkie imprezy gminne zostały

odwołane do końca lipca, radny Piotr Radwański zapytał, czy chodzi również o pikniki wiejskie,

ponieważ z funduszy sołeckich przyznane są pieniądze na te działania. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska odpowiedziała,  że  przepisy  są  jasne.  Jeżeli

organizator, którym jest sołectwo zaryzykuje złamanie przepisów jest to jego wola, natomiast ona

mówi  o  uroczystościach  gminnych  i  wierzy  również  w  odpowiedzialność  sołtysów.  Jeżeli

z funduszy sołeckich są  przeznaczone pieniądze na organizację imprez to należałoby zorganizować

zebrania  i  uchwałą  te  pieniądze  przenieść  na  inny  cel.  Pani  Burmistrz  wskazała,  że  są  miasta

i  gminy,  które  zawieszają  imprezy  kulturalno  -  sportowe  do  końca  roku.  W gminie  Wyrzysk

zarządzeniem  zostały  one  wstrzymane  do  końca  lipca,  co  nie  oznacza,  że  nie  może  to  być

przedłużone  do  końca  roku.  Już  teraz  muszą  rozwiązać  wstępne  umowy  z  wykonawcami

i organizatorami lub przenieść je na przyszły rok z nadzieją, że będą zrealizowane, gdyż teraz nie

można ryzykować. Jeśli chodzi o fundusze sołeckie to lepiej kupić coś co jest inwestycyjne. Dobrze

by było, aby zrobić to jak najszybciej, gdyż jest wtedy jeszcze możliwość zakupu. 

Radny Ryszard Janowiak podziękował za dokończenie chodnika na ul. Przecznej, który łączy się z

ul. Główną. Roboty są na ukończeniu. Pozwoli to przejść bezpiecznie na ul. Główną. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  wczorajsze  wspólne  posiedzenie

komisji trwało około 3 godzin. Rozmawiali na różne tematy, także nad zadaniami i ogromnie się

cieszą, że ich budżet jest bardzo ograniczony zadaniowo. Drobne prace, miejsca, gdzie trzeba coś

dokończyć są do zrealizowania i teraz jest odpowiedni na to czas, natomiast duże zadania dają im

teraz duże oszczędności. Do zadania „Budowa drogi w Falmierowie”, które jest umieszczone w

budżecie  gminy  na  2020  r.  gminie  zostało  przyznane  dofinansowanie  w  wysokości  80%

(ponad 517 tys.  zł),  czyli  około  120 tys.  zł  będzie  po  stronie  gminy.  Kończąc  Pani  Burmistrz

poprosiła,  aby  zgłaszać  małe  potrzeby,  które  będzie  można  realizować,  gdyż  na  duże  nie  ma

pieniędzy.

Przewodniczący  obrad  R.  Łuka dołączył  się  do  słów  uznania  od  mieszkańców  Wyrzyska  tj.

ul. 22 Stycznia jak i osiedla Leśnego i razem z radnym W. Michalskim składają podziękowania za

remont kapitalny odnogi ul. 22 Stycznia, która prowadzi w kierunku osiedla Leśnego. 
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Ad. 13. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 13:15 Przewodniczący Rady

zamknął XXI sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:
Angelika Karowska            
podinsp. ds. obsługi rady gminy           
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